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Nummer 3 

september 2016 

Is dit nu participatie. Inspraak in ieder geval 

niet. 

Waar doe ik het eigenlijk allemaal voor?ò 

 

Eenmaal weer thuis, moest ik ook aan de slag 

voor de Braderie van de Vergierdeweg. 

 

Nu in de laatste week van september kan ik 

tevreden terug kijken op de behaalde resulta-

ten. 

De Braderie Vergierdeweg was weer geslaagd 

en heel druk bezocht. 

En er komt geen kale kade. 

 

De Bomen blijven op de Jan Gijzenkade, nadat 

de wethouder haar plan heeft bijgesteld op een 

drukbezochte commissie Beheervergadering 

van afgelopen 15 september. U leest hier meer 

over in het stuk van het actiecomit® op de vol-

gende pagina`s. 
                            Groet, Rina Stroo, secretaris  

        Wijkraad Dietsveld-Vogelbuurt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beste Wijkbewoners, 

een drukke en spannende tijd. 

 

Nog in de vakantie, op 5 augustus, werd ik op-

geschrikt door het bericht dat de wethouder 

toch voor de variant met de vrijliggende fiets-

paden heeft gekozen voor het Voorlopig Ont-

werp van de Jan Gijzenkade. i.p.v. de door de 

buurt gewilde variant met fietsstroken. 

Met allerlei vragen en gedachten in mijn hoofd, 

fietste ik die dag over de Utrechtse Heuvelrug: 

ñDan gaan de bomen weg. De bewoners zullen 

hier helemaal niet blij mee zijn. 

Dan heeft de fietsersbond toch weer haar zin 

gekregen. Heb ik het standpunt van de wijk-

raad wel goed omschreven? 

Hoe kan dit nu.? De bewoners van de Jan Gij-

zenkade hebben bijna unaniem voor de fiets-

stroken variant gekozen. 

Waarom gaat de wethouder tegen de uitslag 

van de enqu°te in? 
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Van het actiecomit® Jan Gijzenkade 

 
 
Beste bewoners van de wijk Dietsveld/ Vogelbuurt, 
 
Het zal u wellicht niet zijn ontgaan dat er de afgelopen weken volop actie is gevoerd tegen de  
plannen van de gemeente over de toekomst van de Jan Gijzenkade.  
Zoals iedereen wel weet is het wegdek al jaren slecht. Onder andere door financi±le problemen 
bij de gemeente is dit project steeds op de lange baan geschoven.  
Nu ook de riolering aangepakt moet worden, ziet de gemeente haar kans om de weg meteen te 
herinrichten.   
Op 12 juli was er een eerste inloopavond bij DVS waarbij, wij als bewoners van de wijk Dietsveld 
konden stemmen op twee opties.: Een met rode fietsstroken op het wegdek, en een variant met 
vrij liggende fietspaden, waardoor minimaal 23 bomen zouden moeten wijken, net als het voetpad 
aan de waterkant.  
Hoewel 96% van de bewoners van de Jan Gijzenkade, als ook de meerderheid van de rest van 
de wijk, voor de stroken variant had gekozen, presenteerde de wethouder een  
Voorlopig Ontwerp (VO) met vrij liggende fietspaden. De Fietsersbond en ook de Haarlemse Bo-
menwachters hebben hierin de belangrijkste doorslag gegeven. 
 
De procedure verliep verre van vlekkeloos. Er werd niet of slecht gecommuniceerd, omdat  
uitnodigingen voor de inloopavond pas na deze avond in de bus vielen.  
Ook werd er na de inloopavond nauwelijks informatie gegeven over consequenties van beide 
opties, noch over de gang van zaken.  
Bovendien viel de hele procedure samen met de zomervakantie.  
Boos over de gehele gang van zaken, hebben wij als bewoners van de Jan Gijzenkade een 
zienswijze geschreven met alle denkbare argumenten tegen het VO.  
Om ons niet tegen elkaar uit te laten spelen, is ervoor gekozen de zienswijze op de kade  
huis aan huis te verspreiden en ook daarbuiten door zoveel mogelijk mensen te laten  
ondertekenen.  
Al doende werd het clubje groter en is er een Actiecomit® gevormd van 9 bewoners van de Kade. 
We hebben alle bomen met linten en aanplakbiljetten gemarkeerd, een spandoek op schaal ge-
maakt waar de huidige situatie en de situatie van het VO op was afgebeeld om  de veranderingen 
zichtbaar te maken.  
 
Bij de 2

e
 inloopavond waren we als groep vertegenwoordigd om buurtgenoten te informeren over 

consequenties en onze zienswijze onder de aandacht te brengen.  
Verder hebben we de media  en de  ósocial mediaô ingeschakeld om aandacht te besteden aan de 
situatie.   
Er is een petitie gestart en een fotorapportage op de Kade gemaakt  om de sfeer en het dagelijks 
leven op de Kade in kaart te brengen. 
Ook zijn we in gemeentestukken en andere regelgeving gedoken en hebben we een  2

e
 en 3

e
 

zienswijze op juridische gronden geschreven.   
Op basis van deze stukken hebben we de inspraaktekst geschreven. Die tekst was gebaseerd op 
zoveel mogelijk onweerlegbare feiten en onderbouwd  met de eigen beleidsstukken van de ge-
meente.   
Tenslotte hebben we op de Kade huis aan huis geflyerd om mensen op te roepen aanwezig te 
zijn bij de vergadering van de Commissie Beheer. Ook in de rest van de wijk waren aanplakbiljet-
ten terug te vinden.  
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Dit alles heeft ertoe geleid dat we met ruim 40 personen, jong en oud, gewapend met de fo-
toôs, onze boompjes en borden, bij de vergadering vertegenwoordigd waren.  
Ook de media was weer van de partij.   
Naast 3 leden van ons comit®, de secretaris van de wijkraad, 2 tieners van de Kade, een 
mevrouw uit Spaarndam, hebben ook de Fietsersbond en de Haarlemse bomenwachters  
ingesproken. 
 
Deze laatste was gaande het proces als een blad aan de boom gedraaid en pleitte nu voor 
behoud van de bomen en zelfs voor het veranderen van de Kade tot een 30 km/u weg.  
Alle politieke partijen hadden onze zienswijzen van te voren ontvangen en zich goed ingele-
zen. 
Er werden kritische vragen aan de wethouder gesteld. Men was unaniem over het feit dat de 
procedure verre van netjes was verlopen. Daarnaast waren de partijen het erover eens dat 
het belangrijk is dat er draagvlak bij de bewoners is over de plannen en de bomen behouden 
moeten blijven. De wethouder trok uiteindelijk dan ook de conclusie: òik moet wel iets heel 
raars gaan doen als ik bij het opstellen van het DO (definitief ontwerp), het VO handhaafò. 

 
De gemeente zal alle ingestuurde zienswij-
zen gaan beantwoorden en opnemen in een 
inspraaknotitie.  
 
Het commentaar zal worden afgewogen en 
eventueel verwerkt in het 
Definitief Ontwerp (DO) met de fietsstroken. 
 
 

Wordt vervolgd op de volgende paginaŸ 
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Op vrijdag 23 september jl. heeft de wethouder en de manager gebiedsontwikkeling  op 
onze uitnodiging, de inmiddels weer opgeschoonde kade bezocht en met een aantal le-
den van het actiecomit® gesproken.  
De wethouder heeft uitgelegd, waarom zij in augustus voor het ontwerp met de vrij liggen-
de fietspaden heeft gekozen. Volgens het bomenonderzoek was het niet mogelijk  
om een fietspad tussen de twee bomenrijen te maken, maar als de eerste rij bomen zou 
verdwijnen, was het wel mogelijk. Aan deze variant was nog nooit gedacht.  
 
Met deze kennis paste het ontwerp met de vrij liggende fietspaden wel het beste in het 
beleid dat door de gemeenteraad is vastgesteld. De bomenwacht en de Fietsersbond  
gingen akkoord met dit plan.  
Maar helaas had de wethouder de bewoners niet over dit gewijzigde plan in kennis ge-
steld. Dit betreurt zij nu achteraf ten zeerste. Zij heeft haar fout ingezien en zal het  
definitieve ontwerp nu toch baseren op de variant met de fietsstroken.  
De wethouder geeft aan, dat zij de belangen opnieuw heeft afgewogen en dat het een  
democratisch besluit is. 
 
Verder is er bij dit gesprek gesproken over een oversteekplaats bij de Germanenstraat 
tegenover het bruggetje.  
De wethouder heeft toegezegd om te kijken wat hier mogelijk is.  
Als het concept DO wordt besproken, zullen we zien of deze wens is meegenomen.  
Bovendien wordt er gekeken of de lantaarnpalen aan de oeverkant geplaatst kunnen  
worden, zodat zowel het wegdek als het voetpad verlicht worden.  
Het is niet zeker of dit mogelijk is. 
Op 29 september a.s. zal het concept DO met de fietsstroken klaar zijn en wordt dan  
besproken met de wijkraad, een aantal leden van het actiecomit®, de Fietsersbond en  
de Haarlemse Bomenwachters. 
Tenslotte willen wij via deze weg een ieder die onze actie op welke manier dan ook heeft  
ondersteund, heel hartelijke danken.   
Want zonder elkaars hulp en steun had de actie nooit tot dit resultaat kunnen leiden.  
Actiecomit® Jan Gijzenkadereddebomenopdekade@gmail.com 
 

 


